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W imieniu mieszkaric6w Tazamcza proszq o naprawQ nawierzchni jezdni

ulicy Pogodnej w pobli2u skrzy2owania z ulicq Chocimskq. W tym miejscu

pojawity siq bardzo gtqbokie dziury, kt6re zagra|ajq bezpieczeristwu ruchu

drogowego.
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